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Све је сада у вашим рукама. Европска комисија ће помоћи Србији на путу интеграција
колико год буде могла - рекао је за “Блиц” Штефан Филе, комесар за проширење, након
јучерашње одлуке Савета.

  

На примедбу “Блица” да је Савет донео потпуно супротну одлуку од онога што је ЕК
препоручила, Филе је рекао да “то баш и није сасвим супротна одлука”.

  

- Овде одлучују државе чланице. Да су комплетније урађене ствари као реакција на
годишњи извештај ЕК, сви бисмо се осећали комфорније у односу на одлуку држава
чланица - рекао је Филе.

  

Европски комесар је рекао да поштује одлуку Савета и да, иако има разлика у
мишљењима, најважније је да Србија схвати да се много позитивних ствари догодило
протеклих дана у Србији, али „није било довољно времена да се овим увере државе
чланице”.

  

- Штета је да нисмо имали довољно времена. Важно је да је Србија добила потврду на
највишем нивоу за сарадњу са Хагом, испуњавање Копенхашких критеријума и за
изузетно важну улогу у процесу помирења на западном Балкану. То је чврста основа на
којој ћете моћи да добијете статус врло брзо - рекао је Филе.

  

(Блиц)
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